
Kommunaludvalget

Til: Velfærdsministeren

Dato: 8. oktober 2008

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Ministeren bedes gøre rede for hvilken politisk strategi der ligger bag den
kendsgerning, at leasede bygninger og OPP-modeller er undtaget for anlægs-
loftet i kommunerne.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2007-08, 2.
samling, jf. KOU alm. del - samrådsspm. R.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Bonne (SF).

På udvalgets vegne

Hans Kristian Skibby
formand
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